

价值工程

2010年5月上旬刊(总第201期/第29卷)
1982年创刊 2010年5月8日出版

中国价值工程学会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信
总 编:高志彪
副总编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总 编 室:马慧霞 师瑞
电 话:0311-87024742

编辑部:马云巧 田彦 任海涛 丛林
范文 孟慧玲 张聪娟 司义凤
周梦培 王丹丹 张 崇

电 话:0311-83020178
传 真:0311-87024742
投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com
责任编辑:高生明 王荷叶
封面设计:王金军
版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室
邮 编:050091
国内定价:30.00元人民币
海外定价:30.00美元
商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

目 录

* 价值与创新 *

- 创新型城市的文化识别研究 赵若茗(1)
浅析如何发挥我国科技中介机构在科技创新中的作用 张红太(3)
社会主义核心价值体系与人文素质教育刍议 杜丽娜(5)
陕北榆阳区植被生态系统固碳释氧价值动态 李小燕等(7)
浅谈节能新技术在邯钢的应用 刘利波等(8)

* 现代营销 *

- 基于不可分割性的服务营销策略探讨 张圣亮等(10)
广州旅游营销策略探讨 叶宜同(12)
包装设计与分众人群 卜一丁等(14)
消费者对价格折让促销的反应研究 吴见平(15)
低碳经济下汽车营销策略研究 王君磊等(17)
快速反应·际华3542品牌竞争力的来源 许伟(18)
谈大学校园休闲体育产业开发与市场化运作 赵志伟(20)

* 供应链·价值链 *

- 灰色系统理论在物资供应需求量预测中的应用 杜清华(21)
基于不对称 Nash 协商模型的多 Agent 造船供应链协商机制研究 陈超等(23)
基于主成分分析的重庆物流产业发展评价 宋婷婷等(25)
系统视角下核电装备制造业的供应风险控制 石春生等(27)
第三方物流管理系统的设计与实现 胡焯(30)

* 财经金融 *

- 基于因子分析的名牌产品企业的抗金融危机能力评价 陆敏等(31)
基于 OOPP 云南普洱参与 CMS 合作及发展战略的 AHP 分析 尹明燕(33)
浅析非营利组织财务管理 张丽欣等(36)
基于价值链生命周期的企业财务战略设计 邓小军(37)
浅议企业内部会计控制 孙慧捷(39)
财务信息化在科研院所应用现状与对策 李希东(41)
我国上市公司管理层股权激励与绩效关系的实证研究 蒲晓辉(42)
后金融危机时期解读我国宏观经济政策 潘婷(44)
深圳中海坂田项目景观评价 王仲伟(45)
基于系统动力学的石油价格分析 谢丽琨等(46)
家电下乡政策的经济学研究 刘晨(48)
浅谈社会养老保险制度走向 马建(50)
农村公共产品供给问题的经济分析 刘咏梅(51)
关于会计假设的解构与重构 尹洪勋等(52)
“免疫系统论”下深化经济责任审计的思考 张玉柱(54)
刍议会计信息失真的原因和对策 黄捷(55)
新时期管理会计应用问题及对策研究 徐文凤(56)

* 价值工程 *

- 价值工程在物质使用中的应用 雷蕊庄(57)
价值工程原理在一村一名大学生项目评价中的应用 赖小锋等(58)
基于价值工程原理的航空装备维修效益评价研究 徐吉辉等(60)

* 企业管理 *

- 基于公司治理的财务分析体系探讨 张权(61)
浅谈人力资源建设的管理模式 马侠(63)
中小企业集群化发展相关问题研究 戴世青(64)
基于客户资产的企业竞争优势研究 代逸生等(66)
知识经济时代的人本管理理论探讨 李艳辉(68)
浅谈用人之道 郭子娟(70)

* 建筑与施工 *

- 如何做好援外工程设计工作 王广华(71)
- 浅谈施工现场管理 刘祖贵(72)
- 建筑机械在施工时的安全技术 宋永兴(73)
- 泵送混凝土的应用及配合比设计 周惠平(74)
- 公路建设软土地基的处理问题 刘幸娜等(76)
- 水泥搅拌桩施工及质量控制 李顺红等(77)
- JSCORS 结合测深仪在成子湖航道工程中进行水下地形测量中的
应用及体会 冯钟鸣等(78)
- 先简支后连续桥梁施工方法探析 杜宏文(79)
- 灰土挤密桩与 CFG 桩分步处理高层建筑湿陷性黄土地基的应用研究
..... 汪雨等(80)
- 边坡稳定性分析方法综述 寇海磊(83)
- 建筑结构抗震设计浅析 李秀萍(84)
- 建筑施工企业施工现场对材料管理的做法 桓伟锋(85)
- 地铁工程施工对邻近既有建筑物影响的探讨 龚彬(86)
- 振动成型法在半刚性水泥稳定碎石基层中的应用 张丽(88)
- 沥青混凝土路面裂缝产生原因及防止措施 张方等(90)
- 水泥混凝土桥面铺装施工病害防治措施探讨 尹东涛等(91)
- 建筑工程中有粘结预应力技术的应用 林恩华(92)
- 基于图像处理的沥青混合料油石比识别研究 白璐等(93)
- 居住区户外交往空间设计 刘挺(94)
- 浅谈低碳对建材的影响 赵绪礼(96)

* 工程与质量 *

- 浅谈我国施工索赔的起因及归责 刘玺(97)
- 浅谈我国工程施工索赔问题 刘石(98)
- 工程项目风险分析、控制与转移 吴鹏(99)
- 议公司建设项目工程变更对投资的影响与统计 马晓芸(100)
- 优化设计方案控制工程造价 贾延明(101)
- 建设工程项目施工管理中的关键问题及对策 陈晓春(102)
- 商品混凝土的质量监督 陈显等(103)
- 浅谈砌体房屋建筑的抗震设计 孙三霞等(104)
- 代建招标中存在的问题与解析 李祥军等(105)
- 浅议工程量清单计价的造价管理 高会敏(107)
- 试论建筑工程设计招标投标阶段的工程造价控制 牛永福等(108)
- 浅谈施工质量控制 甘芳兰(110)
- 浅谈高速公路建设工程质量成本管理 刘红云(111)

* 理论与实践 *

- S4 海流计通信协议载波器的工控终端设计及实现 于露等(112)
- 铁路曲线常见病害的预防与整治 刘少雨(114)
- 区域经济发展不平衡下的农村剩余劳动力转移 李玉萍等(115)
- 探讨缺血性心脏病表现症状 武翔(117)
- 提高烧结矿强度 减少小粒级含量 刘永刚(118)
- 变电站的防雷与接地 吴承俊(119)
- 关于几种不平衡指派问题的修正匈牙利解法 杜金玲等(120)
- 青岛地铁上覆岩层岩体力学参数研究 韩立亮等(122)
- 浅谈电力系统中的无功功率补偿 赖艳龙(124)
- 变压器安装过程和应注意的问题 周正兴(125)
- 论公路车辆超载超限的长远治理 郭琳等(126)
- 企业间人才争夺问题思考及策略设计 赵临风(128)
- XR-05 型火箭发射装置改造方案设计 陆洪豪(131)
- 基于聚类分析法的土地利用分区研究 冯仁德等(132)
- 高职不同生源在同一教学环境下学习效果的独立 T 检验分析
..... 赵东明等(134)
- 组织学习研究综述 焦晓芳(135)
- 持续质量改进用于护理质量控制的实践 张惠芳等(137)
- 包头市检察院侦查技术指挥中心空调用冷/热源系统设计

- 天平横向刀盒“综合”调修法 钟国君等(138)
- 应用线性规划解决井下锚杆机钻杆长度问题 时琼(139)
- 节约型园林的研究和采取的技术措施 赖文炎(141)
- A6 机芯电路分析与故障检修 黄绍雄(142)
- 平衡阀在供热系统运行调节中的运用 史正元等(144)
- 城市中水利用与问题分析 刘进华(146)

* 工业工程 *

- 不动点迭代法在齿形系数和应力修正系数计算中的应用
..... 田之阳等(147)
- 新疆区域 CNG 加气站建站工艺选择 荣少杰等(149)
- 复杂系统有限使用期下功能检测工作的组合优化 白永生等(150)
- 基于本体的装备维修器材知识库管理系统设计研究 冀亚林等(152)
- 温度对汽轮机叶片机械性能的影响 高盛喜(154)
- 板坯二次火切机控制系统应用 聂宗庆等(155)
- 变电站自动化系统的研究 张刚毅(156)
- 奇瑞 QQ 轿车膜片弹簧离合器分离载荷特性计算方法研究
..... 陈宏伟等(158)
- P91 的热处理工艺探讨 张强等(160)

* 信息技术 *

- 浅析医院管理系统(His)基础数据维护 董怡松(161)
- 当代 GIS 进展 周新忠(162)
- 数字化变电站的建设与研究 马伟等(164)
- 电子商务环境下企业竞争情报系统的相关研究 孙玲芳等(166)
- 安全监督检查信息管理系统研究 史有刚(168)
- 即时通信系统在企业中的应用探究 李艳(170)
- 便携式 S4 海流计数据采集仪的设计与实现 于露等(171)
- 电子商务安全技术问题研究 宋翔(173)
- 浅析数据交换平台在电子政务中的应用 刘世平等(175)
- 中距离无线短信传输器 王勇森等(177)
- 系统思考理论在部队装备管理信息化建设中的应用
..... 苏坤洋等(179)
- 基于 SOA 的多校区教务管理系统分析 王丽敏(180)
- 一种基于集合的 Web 用户会话实时聚类算法 王凯丽(182)
- 基于 ASP 网络选题信息平台设计与实现 吴慎将等(183)
- 关于华为 C&C08 交换机中数据设置问题的探究 邹洁(185)
- 计算机网络安全管理技术的开发与应用 宋彦民(186)
- 计算机技术在工程建筑中的应用 高迁(188)

* 教育与培训 *

- 《营养与健康》课程内容基础框架的构建 王兵(189)
- 对高校考勤制的质疑与改革探索 任君等(190)
- 浅谈提高政治教学效率的方法 杨忠(191)
- 高中数学开放式教学的探索 陈祖枢(192)
- 隐性课程与显性课程关系及对学生作用的研究 许程剑等(194)
- 建筑学专业城市规划原理课程教学改革探析 罗红安(195)
- 高校思想政治教育管理载体的应用研究 袁信(197)
- 精心设计 构建高效课堂 张会(199)
- 现代教育技术对高职教学模式影响的剖析 李林孖(200)
- 实验教学规范化研究与探索 李党娟(201)
- 国内二线城市会展专业人才培养模式研究 罗颖(202)
- 玉雕设计人才培养初探 马智勇等(204)
- 对大学生心理健康问题的几点思考 张伟(205)
- 基于个性化学习的计算机应用基础有效教学的探索 伍惠艳(206)
- 土建类专业学生顶岗实习运行机制的研究与探索 陈军峰等(208)
- 提高高职院校核心竞争力对策研究 姜小花(209)
- 浅谈现代高校图书馆员的继续教育 谢爱芹(211)
- 在生物教学中如何提高学生自学能力 徐敏(212)
- 浅谈高校图书馆女性馆员的特点及素质提高 马明月等(213)

基于PBL教学模式下的《精密机械制造技术》课程改革实践	杜宇波(214)	虚拟社区对公众人物形象的影响研究	舒云等(234)
浅析高校科研团队的建设	徐华东(216)	基层医院病案环节质量监控方法探讨	张惠芳等(236)
职教数学教学有效性的思考	吴月芳(218)	浅谈小城镇园林绿化建设	李会丛(237)
《汽车设计》课程教学改革的探索与实践	郑泉等(219)	扩大大理州农村居民消费的途径	杨燕芸(238)
地方高校大学英语考试现状及对策	徐淑燕等(220)	浅谈和谐社会与经济发展	刘雅丽(240)
《病原生物学与免疫》教学与奥林匹克精神教育	邵健(222)	陕西省土地储备中政府、农民权益得失评价	王晓燕等(241)
基于webquest的高职德育教学实践	袁伟伟(223)	大学生锻炼动机和锻炼行为的关系	刘翠娟(243)
多媒体辅助教学利弊研究	来炳恒等(224)	电子音乐流派的社会变革	沈皓婧(245)
大学生逃课心理浅析	钟科(226)	对当前农村密切党群干群关系的思考	李湘玉(247)
高职院校实践基地建设功能分析	王世波(228)	浅谈音乐、绘画与唐诗的共鸣	马瑞芳(249)
情感教育与大学英语教学有效性之影响	张淑媛等(230)	基于nRF905双向通信系统的设计	冯海涛等(250)
		新农村建设中对其历史文化保护的思索	杨蕾(252)
		论“人肉搜索”现象的法律透视	姜璐芳(253)
		浅谈基于Nagios的网管系统	尤国君(254)
		“课程整体设计”在《人体解剖学》中的应用	李金生等(255)
		大学班级管理工作的启航	李玉安(256)

*** 百家论坛 ***

我国赛车运动的发展现状及对策研究	孙萌等(231)
管理是一门艺术	狄善(232)
中国区域经济一体化研究	刘林等(233)

**国家级核心期刊
《价值工程》杂志约稿函**

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会;主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。

《价值工程》是中国科技核心期刊(2008年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。

《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

*** 栏目开设:**

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职数探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

*** 投稿须知:**

1. 应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
2. 应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
3. 基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
4. “参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
5. 图、表应顺序标号,且应有名称,若系采用与其他资料,应注明资料来源。
6. 文稿应执行法定计量单位。
7. “作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
8. 为便于及时联系,请告知电话、电子信箱,并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
9. 凡在本刊发表文章,作者文责自负。本刊有权对所投文稿进行删改,如不同意删改,请在投稿时注明。凡入用文章,本刊有权入编数据库。
10. 切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

CONTENTS

Value Engineering

(VE) Monthly
Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.29 5.a (Sum No.201)

Published in May 8,2010

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Adviser:

Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong

Chairman of Editorial Board:

Huang Jinkui

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Vice Editor-in-Chief:

Wang Najing, Shen Qiping,

Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Sponsor: Proc.the VE Committee,

China Institute of Technology and Economy

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing

House of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property House,

No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail: vezzsbjb@163.com

Ads.Registration: I301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing
House, Shijiazhuang

Distributor: Shijiazhuang Post
Office

Subscriptions: Chinese Local
Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Study on Cultural Identification of Innovative Cities Zhao Ming
3 Analysis on the Role of Technology Intermediary Agencies in Technological Innovation Zhang Hongtai
5 Discussion on the Socialism Core Value System and the Humanities Education for All-around Development Du Lina
7 Shanbei Yuyang District Vegetation Ecosystem Fixing Carbon and Releasing Oxygen Value Dynamic Li Xiaoyan, *et al.*
8 Application of the Energy-saving New Technique in Handan Iron and Steel Group Co., LTD Liu Libo, *et al.*

MODERN MARKETING

- 10 Study of the Marketing Strategies Based on the Service Inseparability Zhang Shengliang, *et al.*
12 Tourism Marketing Strategy of Guangzhou Ye Yitong
14 Packaging Design and Sub-group Crowd Bu Yiding, *et al.*
15 Studies on Consumer Response to Price Discount Promotion Wu Jianping, *et al.*
17 Research on Car Marketing Strategy under Low Carbon Economy Wang Junlei, *et al.*
18 Rapid Response: Sources of 3542 China International Brand Competitiveness Xu Wei
20 Campus Recreational Sports Industry Development and Market-oriented Operation Zhao Zhiwei

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 21 Application of Grey System Theory in Materials Supply Demand Forecasting Du Qinghua
23 Research on Negotiation Mechanism of Multi-Agent Shipbuilding Supply Chain Based on Asymmetric Nash Negotiation Model Chen Chao, *et al.*
25 Evaluation of Logistics Industry Development in Chongqing Based on Principal Component Analysis Song Tingting, *et al.*
27 Research on the Strategy of Supply Risk Control of Nuclear Power Equipment Manufacturing from Systematic Shi Chunsheng, *et al.*
30 Third Party Logistics Management System Design and Implementation Hu Wei

FINANCE & ECONOMICS

- 31 Study on Evaluation of the Anti-crisis Ability of Brand Companies Based on the Factor Analysis Lu Min, *et al.*
33 AHP Analysis on Yunnan Province Puer Municipality Participation in GMS Collaboration and Development Strategy on the Basis of OOPP Yin Mingyan
36 Analysis on Financial Management of Non-profit Organizations Zhang Lixin, *et al.*
37 Financial Strategy for Enterprise Based on the Life-cycle of Value Chain Deng Xiaojun
39 Discussion on Enterprise Internal Accounting Control Sun Huijie
41 Application of Financial Informatization in Scientific Research Institutes and Countermeasures Li Xidong
42 Empirical Research on Relationship between Management Stock Ownership Incentive and Performance in Listed Companies in China Pu Xiaohui
44 Analysis of China's Macroeconomic Policy in Period after the Financial Crisis Pan Ting
45 Shenzhen Zhonghai Bantian Project Landscape Evaluation Wang Zhongwei
46 Oil Price Analysis Based on System Dynamics Analysis Xie Likun, *et al.*
48 The Economic Study on the Policy of Home Appliances to the Countryside Liu Chen
50 Discussion on Social Endowment Insurance System Ma Jian
51 Economic Analysis of the Rural Public Product Supply Liu Yongmei
52 Deconstruction and Reconstruction of Accounting Hypothesis Yin Hongxun, *et al.*
54 Deepening Economic Responsibility Auditing under the "Immune System" Zhang Yuzhu
55 Causes and Countermeasures of Accounting Information Distortion Huang Jie
56 Application of Management Accounting and Countermeasures in the New Period Xu Wenfeng

VE

- 57 Application of Value Engineering in the Use of Substance Lei Cizhuang
58 Application of Value Engineering Principle in a College Student for a Village Project Evaluation Lai Xiaofeng, *et al.*
60 Evaluation of Aircraft Maintenance Effectiveness Based on VE Xu Jihui, *et al.*

ENTERPRISE MANAGEMENT

- 61 Discussion on Financial Analysis System Based on Corporate Governance Zhang Quan
63 Human Resources Management Mode Ma Xia
64 Research on Small and Medium-sized Enterprises Cluster Development Dai Shiqing
66 A Study on Company Competitive Advantage Based on Customer Equity Dai Yisheng, *et al.*
68 Research on Human-centered Management Theory in the Knowledge Economic Age Li Qianghui

70 Discussion on Employing Ways Guo Zijuan

BUILDING&CONSTRUCTION

71 Discussion on Foreign Aid Engineering Design Work Wang Guanghua
 72 Discussion on Construction Management Liu Zugui
 73 The Architecture Machine's Safety Technology in Construction Song Yongxing
 74 Application of Pumping Concrete Proportioning Design Zhou Huiping
 76 The Problem in the Road Soft-soil Foundation Treatment Liu Xingna, *et al.*
 77 Construction and Quality Control of Cement Batch Pile Li Shunhong, *et al.*
 78 The Application of JSCORS Combining with Sounding Apparatus in the Engineering of Chengzi Lake Channel Feng Zhongming, *et al.*
 79 Analysis on Construction Method of the Simple Support-continuous Girder Bridge Du Hongwen
 80 The Applied Research of Step Processing Tall Building Foundation in Collapsible Loess Area by Lime Soil Pile and CFG Pile Wang Li, *et al.*
 83 Overview of Analysis Methods of Slopes Stability Kou Hailei
 84 Analysis of the Building Structure Seismic Design Li Xiuping
 85 Construction Enterprises of Materials Management of the Construction Site Huan Weifeng
 86 Impact of Subway Construction to Nearby Existing Buildings Gong Bin
 88 Application of Vibration Molding Method in Semi-rigid Cement Stabilized Macadam Zhang Li
 90 Causes and Preventive Measures of Crack Zhang Fang, *et al.*
 91 Cement Concrete Bridge Deck Pavement Construction Disease Prevention and Control Measures Yin Dongtao, *et al.*
 92 Application of Bonded Prestressed Technology in Construction Lin Enhua
 93 Recognition Research of Asphalt-aggregate Ratio for Asphalt Mixture Based on Digital Image Processing Bai Lu, *et al.*
 94 Residential Outdoor Communication Space Design Liu Ting
 96 The Impact of Low Carbon on the Building Materials Zhao Xuli

ENGINEERING&QUALITY

97 Cause and Imputation of Construction Claim in China Liu Xi
 98 Analysis on Project Construction Claim in China Liu Shi
 99 Project Risk Analysis, Control and Transfer Wu Peng
 100 Influence and Statistics of Engineering Project Change to Investment Ma Xiaoyun
 101 Optimizing Design Scheme to Control the Engineering Cost Jia Yanming
 102 Key Issues and Countermeasures of Construction Project Construction Management Chen Xiaochun
 103 Merchandise Concrete Quality Supervision Chen Xian, *et al.*
 104 Brief Description of Seismic Design of the Brick-masonry Structure Sun Sanxia, *et al.*
 105 Problems and Analysis in Bidding of Agent-Construction Li Xiangjun, *et al.*
 107 Cost Management of Boq Gao Huimin
 108 Discussion on Engineering Cost Control in Architectural Engineering Design Bidding Phase Niu Yongfu, *et al.*
 110 Construction Quality Control Gan Fanglan
 111 Discuss Highway Construction Engineering Quality Cost Management Liu Hongyun

THEORIE&PRAXIS

112 Design and Realization of the Display and Control Terminal for Communication Protocols Interceptor of S4 Ocean Current Meter Yu Lu, *et al.*
 114 Common Disease Prevention and Control of Railway Curve Liu Shaoyu
 115 The Transfer of Rural Surplus Labors under the Region's Economic Development Imbalance Li Yuping, *et al.*
 117 Discussion on Ischemic Heart Disease Symptoms Wu Yong
 118 Improving Sinter Strength to Reduce Small Grain Content Liu Yonggang
 119 Lightning Protection and Grounding of Substation Wu Chengjun
 120 Fixed Hungaryalgorithm to Unbalanced Assignment Problems Du Jinling, *et al.*
 122 Research on Rockmass Mechanics Parameter of the Overlying Rock of Qingdao Subway Han Liliang, *et al.*
 124 Reactive Power Compensation in Power System Lai Yanlong
 125 Problems in Transformer Installation Process Zhou Zhengxing
 126 Study on Long-term Management of Overloading and Overrun to Highway Guo Lin, *et al.*
 128 Contemplation and Strategy Design of Talent Contest among Enterprises Zhao Linfeng
 131 XR-05 Rocket Launcher Transformation Design Lu Hongzhang
 132 Based on Clustering Analysis of Land Use Zoning Research Feng Rende, *et al.*
 134 The Independent T-test Analysis of the Study Result of the Different Source of Student in the Same Teaching Conditions of Higher Education Zhao Dongming, *et al.*
 135 Comprehensive Description on Organizational Learning Jiao Xiaofang
 137 Application of Continuous Quality Improvement in Nursing Quality Control Zhang Huifang, *et al.*
 138 Baotou Procuratorate Detection Technology Command Center Air Conditioning with Cold/heat Source System Design Zhong Guojun, *et al.*
 139 Balance Lateral Knife Box "Integrated" Adjustment Shi Qiong
 140 Application of Linear Programming on Problems of Length of Drill Rod of Roof-bolter Li Ning
 141 Research on Measurements of Economical Garden Lai Wenyan
 142 A6 Machine Circuit Analysis and Troubleshooting Huang Shaoxiong
 144 The Application of Balancing Valve in the Adjustment of Heating System Shi Zhengyuan, *et al.*
 146 The Analysis of Utilization and Problems of Reclaimed Water in Cities Liu Jinhua

IE

147 Application of Fixed-Point Iteration in Calculating of Profile Shape Coefficient and Stress Modification Coefficient Tian Zhiyang, *et al.*
 149 Xinjiang District GNG Secondary Filling Station Site Craft Choice Rong Shaojie, *et al.*
 150 Functional Check Combinatorial Optimization in Finit Span of Complex System Bai Yongsheng, *et al.*
 152 Research on Weapon Maintenance Equipment Repository Management Platform Based on Ontology Ji Yalin, *et al.*
 154 Impact of Temperature on Mechanical Properties of the Steam Turbine Blade Gao Shengxi
 155 Application of Slab Fire Cutting Machine Control System Nie Zongqing, *et al.*
 156 Research on the Automatic System of Substation Zhang Gangyi

CONTENTS

- 158 Study on Computational Method of the Release Loading Characteristics of Cherry QQ Diaphragm Spring Clutch Chen Hongwei, *et al.*
160 P91 Heat Treatment Craft Zhang Qiang, *et al.*

IT

- 161 Analysis on Hospital Management System Basic Data Maintenance Dong Yisong
162 Contemporary GIS Development Zhou Xinzhong
164 The Construction and Research of the Numeral Transformer Substation Ma Wei, *et al.*
166 Research on Enterprise Competitive Intelligence System under Electronic Commerce Sun Lingfang, *et al.*
168 Research about the Safety Supervision and Inspection Information Management System Shi Yougang
170 Application of Instant Messaging System in Enterprise Li Yan
171 Design and Realization of Portable Data Collection Instrument for S4 Ocean Current Meter Yu Lu, *et al.*
173 Research on Electronic Commerce Security Technology Song Xiang
175 Application of Data Interchange Platform in E-government Liu Shiping, *et al.*
177 Wireless Message Deliver Machine Working in the Middle Distance Wang Yongsen, *et al.*
179 Application of System Thinking Theory in the Army Equipment Management Informatization Construction Su Kunyang, *et al.*
180 Educational Administration Management System of Multi-campus Based on SOA Wang Limin
182 Web User Session Realtime Clustering Algorithm Based on Set Wang Kaili
183 The Design and Realization of Selected Subjects System Based on ASP Wu Shenjiang, *et al.*
185 Research on Problems in Data Setting of Huawei C&CO8 Switch Zou Jie
186 Development and Application of Computer Network Security Management Technology Song Yanmin
188 Application of Computer Technology in Project Construction Gao Qian

EDUCATION & TRAINING

- 189 The Nutrition and Health Course Content Basic Framework Constructing Wang Bing
190 Challenge and Reform of the College Attendance System Ren Jun, *et al.*
191 Discussion on Method of Improving the Efficiency of Political Teaching Yang Zhong
192 Exploration on High School Mathematics Open Teaching Chen Zushu
194 Effect of Hidden Curriculums and Manifest Curriculums' Relation on Students in University Xu Chengjian, *et al.*
195 Elementary Exploration for the Teaching Reform on Principles of Urban Planning in Department of Architecture Luo Hong'an
197 The Applied Research of Management Carrier of Ideological and Political Education in Universities Yuan Xin
199 Designing Elaborately to Improve the Efficiency of Classes Zhang Hui
200 The Analysis of the Influence of Modern Education Technology on Higher Vocational Education Li Linzi
201 The Investigation and Disquisition of the Standard Experimental Teaching Li Dangjuan
202 Domestic Second-city Exhibition Professional Education and Training Mode Luo Ying
204 Discussion on Jade Carving Design Talents Cultivation Ma Zhiyong, *et al.*
205 Some Thinking about College Students' Mental Health Zhang Wei
206 Based on the Study of Individual Computer Application Effective Teaching Exploration Wu Huiyan
208 Research and Exploration on Field Work Operation Mechanism of Civil Engineering Major Chen Junfeng, *et al.*
209 Countermeasures on Enhancing the Core Competence of Higher Vocational College Jiang Xiaohua
211 Continuing Education of Modern College Librarians Xie Aiqin
212 How to Enhance the Independent Ability on Studying of Students in the Biological Teaching Xu Min
213 Characteristics and Quality Improvement of Female Librarians in University Library Ma Mingyue, *et al.*
214 The Reform Practice of "Precision Machinery Manufacturing Technique" Course Based on PBL Teaching Mode Du Yubo
216 Analysis on the Construction of University Research Team Xu Huadong
218 Vocational Mathematics Teaching Effectiveness Wu Yuefang
219 Practice and Exploration on Teaching Reform of Automobile Design Zheng Quan, *et al.*
220 Current Situation and Countermeasures of College English Test in Local University Xu Shuyan, *et al.*
222 "The Pathogenic Biology and Immune" Teaching and Education of the Olympic Spirit Shao Jian
223 Higher Vocational Moral Education Teaching Practice Based on Webquest Yuan Weiwei
224 The Disadvantages and Advantages in Multimedia Supplementary Teaching Lai Bingheng, *et al.*
226 Analysis of the Psychological Factors about the Skipping Classes of College Students Zhong Ke
228 Practice Base Construction Function Analysis in Higher Vocational Colleges Wang Shibao
230 Emotional Education and College English Teaching Zhang Shuyuan, *et al.*

SOCIAL SCIENCES FORUM

- 231 Present Situation and Countermeasures of China's Car Racing Sun Meng, *et al.*
232 Management is an Art Di Rong
233 China's Regional Economic Integration Liu Lin, *et al.*
234 Influence of Virtual Community on Public Figure Shu Yun, *et al.*
236 Discussion on Basic Unit Hospital Medical Record Link Quality Monitoring Method Zhang Huifang, *et al.*
237 Discussion on Townlet Landscape Construction Li Huicong
238 Approach to Improve Rural Residents Consumption in Dali State Yang Yanyun
240 Harmonious Social and Economic Development Liu Yali
241 Government and Farmers' Rights Interests Assessment in the Process of Land Banking in Shaanxi Province Wang Xiaoyan, *et al.*
243 Relationship of Exercise Intention and Exercise Behavior of College Students Liu Cuijuan
245 Social Change of Electronic Music Genre Shen Haowan
247 Strengthen Relationship between Party-mass and Cadre-mass in Rural Areas Li Xiangyu
249 The Resonance of Music, Paintings and Poems Ma Ruifang
250 Based on the nRF905 Two-way Communication System Design Feng Haitao, *et al.*
252 Historical and Cultural Heritage Protection Thinking in the Construction of New Rural Yang Lei
253 Concerning "Human-powered Search" Phenomenon of Legal Perspective Jiang Yingfang
254 Network Management System Based on Nagios You Guojun
255 Application of "Course Design" in Human Anatomy Li Jinsheng, *et al.*
256 Outset of the Class Management on Campus Li Yu'an